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Vragen van de leden De Kort en Rajkowski (beiden VVD) aan de 
Staatssecretaris van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties over de 
berichtgeving over onbruikbare overheidsapps voor mensen met een 
beperking (ingezonden 25 juni 2021). 

Vraag 1
Kent u het bericht van de NOS van 23 juni jl.?1 Aan welke eisen moeten alle 
apps van de overheid precies voldoen volgens de toegankelijkheidsverkla-
ring? 

Vraag 2
Erkent u het belang van digitale toegankelijkheid voor mensen met een 
beperking? 

Vraag 3
Kunt u aangeven hoeveel apps van de overheid toegankelijk zijn, dan wel een 
toegankelijkheidsverklaring hebben? Welke apps zijn dit? 

Vraag 4
Wat gaat u doen om de digitale toegankelijkheid te verbeteren? 

Vraag 5
Kunt u toezeggen dat alle nieuwe overheidsapps voldoen aan de toegankelijk-
heidseisen zodat overheidsapps beschikbaar en toegankelijk zijn voor 
iedereen?

1 Overheidsapps vaak onbruikbaar voor mensen met beperking: «Er moet een omslag komen» | 
NOS.
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